
Posvet o alkoholizmu
Naše društvo kadrovskih delavcev

je skupaj s službo za kadrovske za-
deve pri občinski skupščini pripravilo
posvet o sodobnem gledanju na al-
kohplizem in o reševanju problemov,
ki nastajajo v zvezi s tcm. Povabljeni
so bili kadrovski in drugi delavci, ki
se s tem podrocjem ukvarjajo v de-
lovnih organizacijah. Prvi dan po-
sveta 19. maja je dr. Jože Jakopič
orisal alkoholizem kot družbeni
pojav in bolezen ter našo alkoholno
kulturo. mag. Ivan Žužek pa je govo-
ril o urejanju pravic iz delovnih ra-
zmerij in problemov. ki nastajajo za-
radi alkoholizma. V drugem delu po-
sveta 26. maja so svoje izkušnje pri
delu z alkoholiki opisali udeleženci
sami. dr. Jože Ramovš pa je razložil

naloge kadrovskih, socialnih, var-
nostnih in drugih strokovnih služb
glede alkoholizma. Ugotovitve s po-
sveta je povzel dr. Jože Jakopič.

Ker se v vseh naših delovnih orga-
nizacijah, ponekod bolj, drugje
manj. srečujejo z alkoholizmom in
njegovimi posledicami. je škoda, da
se tcga kvalitetnega posveta ni ude-
ležilo več kadrovskih, socialnih in
drugih delavcev iz ozdov. Kaže. da se
v delovnih organizacijah v obilici
drugega dela na utegnejo dovolj uk-
varjati s težavami, ki so vsaj sprva vi-
deti kot zasebna stvar posameznika.
Vemo pa. da prav alkoholizem stane
našo družbo na leto kar precej denar-
ja. (Foto: D. J.)


